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Element Xcelerate™ is now live!  

This marks the beginning of our transition from InterActive/Clarus to Xcelerate. You can access Xcelerate 

through a toggle in InterActive, or by going to xcelerate.elementfleet.com.  

 

Please take this time to get familiar with Xcelerate. We will be phasing out InterActive in early January. We 

will update you as we approach the shut-off of InterActive.  

Here is what you can expect when you enter Xcelerate:  

 Overall look and feel enhancements 

 Dashboards with data drilling, summary measurements, and trends 

 User-friendly navigation 

 Refined smart search and extended search 

 Streamlined Vehicle & Driver Detail (VDD) screen 

 Easy access to notifications 

 Reporting access 

 Control settings 

Here are a few screenshots to get you familiar with the tool, as well as a “How to Access Xcelerate” user 

guide. More guides and site overview tools can be found in Xcelerate under “Settings” in the “Help” section.  

 

To help with the transition, there will be Xcelerate training for customers. If you have yet to participate in 

training, click here to schedule a session.  

 

This is just the beginning! With the Xcelerate technology foundation and advanced analytics infrastructure 
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in place, we plan to roll out a series of enhancements, including a new Report Center tool, enhanced 

Dashboard and more. Watch for regular updates as we continue to add features and innovations.  

 

Please reach out to your Element account team with questions or feedback. 

 

 

Nous sommes heureux d’annoncer que Xcelerate est accessible en ligne à compter 

d’aujourd’hui!  

Ceci marque le début de notre transition d’InterActive et de Clarus à Xcelerate. Vous pouvez accéder à 

Xcelerate par l’entremise d’un bouton à bascule dans InterActive ou en vous rendant à 

xcelerate.elementfleet.com.  

 

Veuillez prendre le temps de vous familiariser avec Xcelerate durant cette phase d’adaptation puisque nous 

retirerons progressivement InterActive au début de janvier. Nous communiquerons avec vous avant de 

désactiver InterActive.  

Voici ce à quoi vous pouvez vous attendre lorsque vous accédez à Xcelerate :  

 Améliorations de l’apparence générale 

 Page d’accueil comportant des vignettes actives sur le tableau de bord 

 Navigation conviviale 

 Recherche intelligente affinée et recherche avancée 

 Écran simplifié des détails du véhicule et du conducteur 

 Accès facile aux notifications 

 Accès aux rapports 

 Paramètres de contrôle 

Pour faciliter la transition, il y aura de la formation Xcelerate pour les clients. Cliquez ici pour planifier une 

séance de formation.  

 

Ce n’est que le début! Grâce à la base technologique de Xcelerate et à l’infrastructure d’analytique avancée 

en place, nous prévoyons lancer une série d’améliorations, notamment un nouveau centre de rapports, un 

tableau de bord amélioré et plus encore. Vous pouvez vous attendre à recevoir des mises à jour régulières 

pendant que nous continuons à ajouter des fonctionnalités et des innovations.  

 

Veuillez communiquer avec l’équipe de votre compte Element si vous avez des questions ou des 

commentaires. 
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